
Skålleruds Fiberförening Styrelsemöte 2017-03-23 

 Närvarande. Bo Thorsenius, Thomas Johansson- via telefon, Annika Karlsson, Stig-Åke Almqvist, 

Anders Dalbert, Christer Johansson och Per-Anders Andersson – konsult upphandling  

 Öppnande av anbud Ko 

Föreningen har fått in tre anbud till KO. Anbuden kommer att utvärderas under kommande veckor. 

Alla anbuden redovisar lägre kostnader än vad vi tidigare beräknat för tripleplay anslutning. Vi 

kommer att redovisa en justerad kostnadskalkyl för månadskostnaden på vår hemsida under nästa 

vecka. 

Beslut om KO fattas av styrelsen vid nästa styrelsemöte. 

 

 Utvärdering och beslut Totalentreprenad 

Anbuden till totalentreprenad öppnades 2/3 – 17. Närvarande var Bo, Stig-Åke, Christer och Per-

Anders. Efter prisjämförelse valde vi att gå vidare med fyra av anbudsgivarna och utvärdera deras 

anbud enligt mallen i anbudsunderlagen. Protokoll för öppnande av anbud fördes. 

Per-Anders redovisade utvärderingen av de fyra anbudsgivarna som vi valde att gå vidare med. 

Styrelsen beslutade enhälligt att välja anbudsgivare nummer fyra. 

Föreningen kommer att skicka ut tilldelningsbeslut till anbudsgivaren måndag 27/3. Per-Anders och 

Bo ansvarar för detta. 

Kontrakt med entreprenören kommer att skrivas under första halvan av april. Beslutet kommer 

sedan att meddelas föreningens medlemmar via hemsidan och månadsbrev. 

 

 Styrelsens konstituering för 2017 

Ordförande Bo Thorsenius 

Vice ordförande Thomas Johansson 

Sekreterare Christer Johansson 

Styrelsemedlemmar: Annika Karlsson, Stig-Åke Almqvist och Anders Dalbert 

Bror Lundberg adjungerad kassör 

Teckningsrätt Bo Torsenius och Bror Lundberg var för sig. Styrelsen gemensamt. 

 

 Ekonomitjänst 

Christer kontaktar övriga fiberföreningar i Mellerud för att höra hur de har ordnat med sina 

ekonomitjänster. 

Bo kontaktar länsstyrelsen för att få klart hur föreningarna får agera för att anskaffa ekonomitjänst. 

Christer tar fram förslag på företag som föreningen kan anlita. 

Arbetet klart till nästa styrelsemöte. 

 Nästa styrelsemöte 

Tisdag 11/4 konferensrum vid Medborgarkontoret 18.00 

 

 

Sammanfattat av Christer Johansson                Bo Thorsenius ordförande   


